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College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Huizen 

 

Huizen, 15 februari 2023 

 

Betreft: Commissievragen bij Agendapunt 7.2 Vluchtelingenopvang hotelschip 

Geacht college, 

De SGP heeft oog voor de nood van mensen in de wereld. Tegelijkertijd houden wij ervan dat wij 

doen wat wij beloven richting onze inwoners. Dus tijdelijk mag wat de SGP betreft niet zomaar 

permanent worden. 

Huizen heeft haar verantwoordelijkheid genomen. Er was daarbij eerder steeds sprake van tijdelijke 

opvang. In eerste instantie van januari tot en met maart 2022. Een belangrijk kader is dat de termijn 

voor mogelijke opvang van oktober 2022 tot en met 15 april 2023 vastgesteld werd op maximaal 6 

maanden. Deze tweede periode zou ook tijdelijk zijn en loopt trouwens nog. Het nieuwe verzoek van 

het COA overschrijdt deze tweede termijn voor bepaalde tijd dus. 

Net als onder meer gemeenten en het Veiligheidsberaad is de Raad van State (RvS) uiterst kritisch op 

de voorgestelde Asielwet, ook wel spreidingswet genoemd. De Vereniging van Nederlandse 

Gemeenten (VNG) was eerder ook kritisch over de uitvoering. ‘Het voorstel dat er nu ligt is complex 

en onnavolgbaar, zorgt voor vertraging en bevordert niet de evenwichtige spreiding van de 

opvangplekken over gemeenten. Ook voorziet het niet in voldoende opvangplekken vóór eind 2023.’ 

Het betreft hier toeristisch gebied waar een hotelschip voor asielopvang en cruiseschepen met 

toeristen zoals voorgesteld dicht bij elkaar zouden komen te liggen. De onder de alternatieven 

genoemde vraag is terecht of Huizen zo kan blijven voldoen aan haar ambities op het gebied van 

recreatie en toerisme. Tot nu toe hebben we in goed overleg met ondernemers waaronder hotel- en 

horeca gekeken hoe we de asielopvang mogelijk kunnen maken zonder daarbij teveel in te boeten op 

de uitstraling van het toeristische gebied. 

Aspecten uit het wetsvoorstel die volgens het advies van de Raad van State nog onduidelijk zijn: 

• De precieze rol van provincies en die van het Centraal Orgaan Opvang asielzoekers (CAO). 

• De termijn waarbinnen de gemeenten de opvangplaatsen moeten realiseren.  

• De financiële randvoorwaarden. 

• Hoe de verdeling van opvangplaatsen over provincies en gemeenten precies tot stand komt.  
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Naar aanleiding van bovenstaande hebben wij de volgende vragen: 

1. Meent u in het licht van het advies van de Raad van State en de kritiek van de VNG dat 
inwerkingtreding van de Asielwet op korte termijn te verwachten is? 

2. Hoe kijkt u tegen participatie op dit dossier aan en van welke trede van de participatieladder 
is hier wat u betreft sprake? Op welke wijze en tot wanneer mogen ondernemers, 
omwonenden en andere betrokkenen - die geen deel uitmaken van de klankbordgroep - zich 
concreet over deze verlenging uitspreken en welke waarde kent u aan hun mening toe? 

3. Hoe kijkt u aan tegen het – onder 4 in de alternatieven genoemde - feit dat hier sprake is van 
toeristisch gebied en dat daar – met name in de zomer – eigenlijk geen asielschip in past?  

4. Hoe gaat u in kaart brengen wat de gevolgen van de nu voorgenomen verlenging tijdens de 
zomermaanden voor ondernemers in het toeristische Nautisch Haven Kwartier en de 
lopende afspraken met reders van de Huizen bezoekende cruiseschepen zijn? 

5. Kan de genoemde derde stroomvoorziening voor cruiseschepen in de werkhaven aan de kant 
van de kade wel voor 15 april 2023 aangelegd worden? Wanneer is bekend dat de door u 
mogelijk geachte doorberekening van de kosten voor deze aanleg daadwerkelijk door het 
COA zullen worden gedragen?  

Ik zie uw mondelinge beantwoording bij het betreffende agendapunt tijdens de komende commissie 
Sociaal Domein graag tegemoet. 

Met vriendelijke groeten, 

 
 
Rob Bource  / SGP Huizen  


